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Verslag Bestuursorgaan 13/06/2022 

 

Locatie: Elewijt Center 

Aanwezig: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis, Erwin 

Dirkx, Raf Baudewijn, Tom Lovink, Kristof Briers, Luc Tack 

Afwezig: / 

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Jan Stryckers 

1. Opening door de voorzitter 

Bart wenst Uilenspiegel (Liga Heren 1), Izegem (Liga Heren 2 en Liga dames), Atomix (Liga Heren 

3), Sprimont (2de N Dames), Fémina Visé (1ste N Dames), HC Visé (Belgisch kampioen Heren), KTSV 

Eupen (1ste N Heren), Kraainem (2de N Heren) te feliciteren met hun titel bij de senioren. En bij 

de jeugd: 

• M15 : Initia Hasselt (VHV en KBHB) 

• M17 : Initia Hasselt (VHV en KBHB) 

• M19 : Hestia Bilzen (VHV en KBHB) 

• J14 : Sporting Pelt (VHV en KBHB) 

• J16 : Achilles Bocholt (VHV), Renaissance Montegnée (KBHB) 

• J18 : Initia Hasselt (VHV en KBHB) 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Mits enkele kleine correcties wordt het verslag goedgekeurd. 

 

3. Financieel 

Dries geeft een toelichting bij het financieel rapport van mei. Door de late datum van het BO, 

zijn de cijfers uitzonderlijk al bijgewerkt. Voorlopig zijn er geen kostenposten die ontsporen. Er 

zijn wel een aantal aandachtspunten vastgesteld door de Financiële Cel die verder onderzocht 

zullen worden. 

 

4. Beheer VHV 

Evaluatie Algemene Vergadering 

Inhoudelijk is er sprake van een goede Algemene Vergadering. De presentaties van zowel Linde, 

Michel als Dries worden als zeer positief onthaald. De boodschap die werd gegeven wordt 

overschaduwd door de commotie omtrent het verloop van het niet-stemmen aangaande de 

nieuwe bijdrage voor de KBHB. 

Naar aanleiding van de reactie per brief van A. Kortrijk heeft Dries in naam van het BO een 

antwoord gestuurd naar alle clubs. Bart en Dries zijn ook op gesprek geweest (30/05) in Kortrijk 

en zullen een vergelijkbaar overleg doen in Groot Bijgaarden (14/06). 

 

Voorstellen reglementswijzigingen VHV 

De reglementswijzigingen worden overlopen en er worden een aantal opmerkingen gegeven. 

Voor een aantal bestuurders is het nog niet mogelijk om te stemmen en een extra meeting wordt 

vastgelegd op 27/06. Tegen dan kunnen alle bestuurders de voorstellen onderzoeken en 

opmerkingen formuleren. 
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Dries geeft een toelichting rond het gedeelte met betrekking tot arbitrage. In opvolging van het 

ontslag van Philip Hendrikx stelt hij voor om de werking grondig te evalueren en bij te sturen. 

De voorgestelde reglementswijzigingen vormen een kader voor deze aangepaste werking. 

 

5. Beheer KBHB 

Dries geeft een toelichting met betrekking tot het vorige PUC en de gestemde 

reglementswijzigingen KBHB. Deze werden als bijlage bezorgd aan de leden van het BO. 

De evaluatie Marcom, de werking van de arbitrage en de aanstelling van een nieuwe 

Penningmeester waren andere belangrijke agendapunten. 

 

6. Zelfevaluatie BO 

 

- Evaluatie Cel Juridische zaken 

• Erwin geeft aan dat een gebrek aan tijd en mankracht de grootste uitdagingen 

zijn. Er wordt wel opvolging gegeven aan vragen en adviezen met betrekking 

tot situatie die zich voordoen tijdens het seizoen. Maar is geen tijd om een 

grondige revisie van de reglementen te doen. 

• Volgend seizoen moet er samen met enkele nieuwe mensen werk gemaakt 

worden van een actualisering van de reglementen. 

- Evaluatie Cel Competitie 

• Marc geeft aan dat de cel soms vastloopt in een oud stramien. Vers bloed zou 

zeker welkom zijn. Er is ook meer interactie nodig met andere cellen zoals 

topsport, breedtesport,… 

• De Cel werkt momenteel wel goed als link tussen de Regio’s en de VHV door de 

deelname van de regionale competitieleiders. 

• Dries voegt eraan toe dat de cel wel heel actief is. Vele dossiers passeren via 

de Cel competitie en een duidelijk afbakening van de taken en bevoegdheden 

van de cel is absoluut nodig. 

- Evaluatie Cel Marcom 

• Er moet een opsplitsing gemaakt worden tussen Marcom op VHV niveau en 

Marcom op KBHB niveau. 

• Op VHV-niveau is er maandelijks overleg geweest. Er werd bewust een keuze 

gemaakt om geen grootste projecten op te zetten. Er is een gebrek aan 

mankracht op het secretariaat. De keuze om kleine acties op te zetten heeft 

toch geleid tot een aantal concrete realisatie. 

Daarnaast is er ook een BANABA student aangetrokken die ondersteund heeft 

aangaande social media van de clubs. Hij heeft een goede analyse gemaakt en 

meegewerkt aan een innovatieproject om subsidies SV binnen te halen voor 

een marketing/promotie project. 

• Op KBHB-niveau is Jan actief.  

- Evaluatie GES-Cel 

Giannoula laat verstaan dat ze zeer tevreden is over de goede samenwerking 

met Linde. Het behandelen van heel wat delicate dossiers verloopt goed. De 

verschillende experten zorgen voor een meerwaarde. 

- Evaluatie Cel Topsport 

Bij Cel Topsport waren zowel Luc als Giannoula en Bart betrokken. De cel is 

actief geweest in het begin van het seizoen bij de zoektocht naar een opvolger 

voor Jelle. Daarna is de werking op VHV-niveau wat stilgevallen. De organisatie 

van het WK zorgt momenteel voor een extra workload. 

Het moet echter een doelstelling blijven om de Cel tijdens het volgende 

seizoen terug te activeren.  
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Door een gebrek aan tijd zal de evaluatie van de werking verder gaan tijdens het BO 

van augustus. 

 

7. Varia 

- Forfait Kortessem 

Pentagoon Kortessem heeft forfait gegeven voor de VHV-Jeugdfinales bij de M19. Er 

waren uiteindelijk maar 2 ploegen over, maar er was een duidelijk afspraak dat de finales 

tussen beide ploegen wel zou doorgaan. 

Het BO beslist bijgevolg om Kortessem een boete aan te rekenen en aan Uilenspiegel 

1/6de van de geboden som om de finales te organiseren, te crediteren.  

 

- Aanpassen competitie J18 

Marc Vander Mierde geeft toelichting rond het aanpassen van de competitie J18 ten 

gevolge van een minder aantal ingeschreven ploegen. Het BO is akkoord om deze 

wijziging toe te passen. 

 

 

8. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat door via teams op maandag 27/06/2022. 

 

Ondertekening documenten: 
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